
حذف پرسپولیس از رقابت های لیگ قهرمانان آسیا اولین ناکامی این تیم در یکی 
از سه تورنمنت شان در فصل جاری بود آن هم در شرایطی که یکی از اهداف 
اصلی این تیم در این فصل رسیدن به مراحل بالا و حتی فینال لیگ قهرمانان بود 
که تحقق پیدا نکرد. این اتفاق بیشتر از همه برای هواداران پرسپولیس ناراحت کننده 
بود؛ چراکه آنها انتظار این را نداشـــتند بعد از کســـب ســـه گانه در رقابت های 
داخلی چنین عملکرد ناامید کننده ای را از تیم شان در لیگ قهرمانان ببینند. در 
همین راستا بعد از شکست پرسپولیس در بازی آخر مقابل الدحیل هواداران 
این تیم شعارهای تندی را علیه رضا درویش و یحیی گل محمدی سر دادند که 
در این میان اکثر هواداران در فضای مجازی بابت رفتاری که با یحیی در پایان 
بازی با الدحیل شـــده بود واکنش نشـــان داده و از او حمایت کردند. همچنین 
اکثر پیشکسوتان پرسپولیس نیز در صفحات اینستاگرام خود از یحیی حمایت 
کرده و به هواداران نیز روزهای خوب پرسپولیس با این مربی را یادآوری کردند. در 
این کش وقوس نیز شایعه برکناری رضا درویش بیش از هر زمان دیگری به گوش 
رسید از این جهت که او این بار غیر از بازیکنان و سرمربی تیم، هواداران را نیز 
علیه خودش می دید. در چنین شرایطی درویش تصمیم گرفت روز پنجشنبه در 
محل تمرین سرخپوشان حضور پیدا کرده و با اعضای تیم دیدار کند. در واقع او 
خوب می دانست که اگر این کار را انجام ندهد دوران حضورش در پرسپولیس 
به زودی به پایان خواهد رسید؛ هرچند که او می توانست پرسپولیس را در سفر 
به عربستان همراهی کند یا اینکه قبل از بازی با الدحیل در محل اردوی تیمش 

حاضر شده و به اختلافات پایان دهد. 

 باز هم عکسی از یحیی و درویش منتشر نشد!
اگرچه درویش روز پنجشنبه در محل تمرین پرسپولیس حاضر شد و غیر از یحیی 
با تعدادی از بازیکنان تیم هم جلسه ای داشت اما کانال باشگاه پرسپولیس باز هم 
عکسی از یحیی در کنار درویش منتشر نکرد. این اتفاق تقریبا دو هفته پیش هم رخ 
داد. همان روزی که درویش به اتفاق حسین کلانی و چند پیشکسوت در محل تمرین 
سرخپوشان حضور پیدا کرد تا شصتمین سالگرد تاسیس باشگاه پرسپولیس را جشن 
گرفته باشند. در واقع خواسته خود یحیی بوده که نه آن موقع و نه روز پنجشنبه عکسی 
از او در کنار درویش روی کانال رسمی باشگاه منتشر نشود! مساله ای که نشان می دهد 

اختلافات در پرسپولیس فقط در ظاهر حل شده است. 

 یحیی خواهان اخراج فرد مسئول در باشگاه 
یکی از دلایل اصلی استعفای محمد محمدی از معاونت ورزشی باشگاه پرسپولیس در 
خردادماه امسال این بود که فردی در باشگاه نقش عمده ای در تصمیمات مدیرعامل 
دارد و حضور او در باشگاه بی فایده است. در همین راستا نیز بعد از رفتن محمدی، 

درویش چند ماهی برای او جایگزین نیاورد؛ چراکه مشـــاورش مخصوصا در فصل 
نقل وانتقالات همین فرد مسئول بود. انتقال نبیل باهویی به جمع سرخپوشان بدون 
اجازه سرمربی نیز از جمله اقدامات اساسی این فرد در پرسپولیس بود. در این میان 
یحیی گل محمدی نیز چند ماه پیش متوجه این مساله شده و با این فرد شدیدا به 
مشکل خورد و از هیات مدیره نیز خواست او را از باشگاه کنار بگذارند. اتفاقی که هنوز 
رخ نداده و یحیی گل محمدی قصد دارد به زودی در این مورد یک سری از مسائل را افشا 
کند. نکته جالب اینکه درویش که این فرد را همه جا به دنبال خود دارد در تمرینات 
سرخپوشان تنهایی حاضر می شود؛ چراکه خوب می داند واکنش یحیی نسبت به 
این فرد نزدیک به او چه خواهد بود. ناگفته نماند که یحیی در نشست خبری بعد از 
بازی تیمش در واکنش به سوال یکی از خبرنگاران درمورد بی تاکتیکی تیمش به وی 

گفت که می داند از چه کسانی خط می گیرد!

 گولسیانی در آستانه فسخ قرارداد
باشگاه پرسپولیس بیش از سه ماه است که پرداختی به گولسیانی نداشته و این درحالی 
است که این بازیکن برای اصلاح قراردادش بعد از سپری شدن چند هفته از مسابقات 
لیگ با خواسته باشگاه کنار آمد به شرطی که پرداختی های معوقه اش انجام شود که 
این اتفاق رخ نداد تا اینکه او مجبور شد به باشگاه پرسپولیس نوتیس دهد. در این میان 
باشگاه پرسپولیس نه تنها نوتیس او را جدی نگرفته بلکه فردای بازی با الدحیل یکی از 
مسئولان این باشگاه با رسانه ای کردن نوتیس گولسیانی سعی کرد او را مقابل هواداران 
قرار دهد. یک اقدامی عجیب که باعث شد مدافع گرجستانی به شدت از این مساله 
ناراحت شده و متوجه شود که در باشگاهش چه می گذرد. گولسیانی در نظر داشت 
مساله نوتیسش بدون اینکه رسانه ای شود در باشگاه پرسپولیس به نوعی حل شود اما 
با اتفاق رخ داده بسیار بعید است او درصورت عدم دریافت مطالباتش اقدام به فسخ 
قرارداد نکند. در این میان باشگاه پرسپولیس در تلاش است ظرف امروز و فردا پرداختی 
به مدافع گرجستانی داشته باشد؛ چراکه زمان نوتیس این بازیکن به پایان رسیده است. 
گولسیانی از امروز می تواند قراردادش را با پرسپولیس فسخ و نسخه ای از آن را برای فیفا 

ارسال کند که اگر این اتفاق رخ دهد او بازیکن آزاد خواهد شد.

 نبیل به جای زاهدی یا بازی بدون مهاجم؟
یکی از اتفاقات عجیب بازی پرسپولیس و الدحیل که کمتر به آن پرداخته شد 
عدم حضور نبیل باهویی در میدان بود. بازیکنی که اندازه ملی پوشان پرسپولیس 
دستمزد می گیرد اما آنقدر یحیی گل محمدی به او بی اعتماد است که در چنین 
بازی حساسی که تیمش به گل نیاز داشت وی را نادیده می گیرد. البته پیش از این 
اشاره داشتیم به اینکه یحیی بعد از بازی با النصر حسابی از عملکرد نبیل شاکی 
بوده و به دنبال این است تا در نیم فصل نامش را از لیست خارج کند. درحال حاضر 
هم که پرســـپولیس برای بازی امروز شـــهاب زاهدی را به دلیل محرومیت و امید 
عالیشاه به همراه وحید امیری را به خاطر مصدومیت در اختیار ندارد باخبر شدیم 
باز یحیی تمایلی به استفاده از نبیل در ترکیب اصلی ندارد. حداقل او در تمرینات 

این را نشان داده و ترجیح داده با سیستم جدیدی مقابل تیم محمود فکری به میدان 
رود. سیستمی که در فصل گذشته هم یحیی چند بار آن را امتحان کرد و از تعداد 
هافبک های بیشتری به جای استفاده از مهاجم تخصصی در ترکیب خود بهره برد. 
البته نبیل در یکی دو جلسه اخیر تمرینات تیمش خیلی پرتلاش بوده تا نظر یحیی 
را تغییر دهد و باید دید امروز تصمیم سرمربی سرخپوشان چه خواهد بود. اگر یحیی 
نخواهد نبیل را در این شرایط هم در ترکیب اصلی قرار دهد به طور قطع در نیم فصل 

نام او را در لیست مازاد تیمش قرار خواهد داد. 

 گلایه های بازیکنان از مدیرعامل
باشـــگاه پرســـپولیس تا اینجای فصل 20 درصد از قرارداد اعضای تیمش را پرداخت 
کرده و این درحالی اســـت که 50 درصد آپشـــن های قرارداد فصل پیش آنها نیز باقی 
مانده است. در همین راستا بزرگ ترهای تیم در تمرین روز پنجشنبه از درویش بابت 
این مساله گلایه کرده و خواستار پرداخت هر چه سریع تر معوقه ها شدند. در این میان 
درویش هم از مشکلات مالی باشگاه به بازیکنان گفت و قول داده به محض دریافتی 
از قسط دوم از ایرانسل به اعضای تیمش حداقل 10 درصد قراردادشان را پرداخت کند. 

حضور اجباری درویش در تمرین پرسپولیس 

گولسیانی در آستانه فسخ قرارداد
 پرسپولیس بدون مهاجم نوک مقابل هوادار؟

رقابت های لیگ برتر کشتی آزاد هفته گذشته با مشخص شدن چهره 
تیم های برتر مســـابقات به پایان رســـید و تیم  کشـــتی آزاد دانشگاه آزاد 
در حضور مدعیان که هزینه بسیاری برای حضور در مسابقات انجام 
داده بودند، موفق به کســـب عنوان ســـومی شـــد. این تیم پس از چهار 
ســـال دوبـــاره بـــه روی ســـکوی قهرمانی مســـابقات بازگشـــت. هادی 
خیرنیا، مربی تیم کشتی آزاد این باشگاه در گفت وگو با »فرهیختگان« 
درخصوص سطح لیگ های امسال و عملکرد تیمش صحبت کرد که 

در ادامه می خوانید. 

رقابت های لیگ برتر کشتی آزاد نیز با حواشی بسیار در سال جاری به پایان رسید. 
رقابت های امسال را چطور ارزیابی کردید؟

لیگ کشتی آزاد امسال در دو گروه برگزار شد و گروه ما چهار تیمی بود و یک 
مقدار کار را سخت کرده بود. در گروه مقابل تیم هوتن در گروه سه تیمی قرار 
داشت و شرایط مسابقات برابر نبود. در گروه ما تیم بسیار خوب بانک شهر 
ی دیگر  حضور داشت که درنهایت نیز به مقام قهرمانی رسید. ستارگان سار
ی می کند و در طی این مدت نیز  تیم گروه ما بود که 15 ســـال اســـت تیم دار

همیشه از گروه خود صعود کرده و فقط در رقابت های امسال رفت و برگشت 
مغلوب ما شد و نتوانست از گروه صعود کند. آلفای مرزن آباد نیز آخرین تیم 
گروه ما بود که همه کشـــتی گیرانش از مازندران بودند. خدا را شـــکر مجموعه 
دانشـــگاه آزاد با همدلی که وجود داشـــت و با کمک حســـینی، سرپرســـت 
تیـــم و رئیـــس دانشـــگاه بابل و تلاش های دکتر لشـــگری، رئیس تربیت بدنی 
دانشـــگاه آزاد توانســـت تیم یک دســـتی را راهی مسابقات کند و درنهایت نیز 

از گروه خود صعود کردیم. 

در ترکیب دانشگاه آزاد  جوانان زیادی حضور داشتند و برخلاف تیم های قهرمان و 
نایب قهرمان ستاره های زیادی نداشتید. 

اکثر بچه های ما جوانانی بودند که ســـابقه بســـیار خوبی در کشـــتی داشتند و در 
کنار این نفرات از سه، چهار کشتی گیر باتجربه مثل رضا اطری نفر اول تیم ملی 
در وزن 61 کیلوگرم، محمد صادق فیروزپور نفر اول تیم امید در وزن 74 کیلوگرم 
و امین طاهری و عزت اکبری استفاده کردیم که واقعا کشتی های خوبی گرفتند 
و پدیده بودند. امین طاهری امســـال پنج کشـــتی  در ســـنگین وزن گرفت و همه 
کشتی ها را برد. رضا اطری نیز کشتی های بسیار خوبی گرفت و عزت اکبری نیز 
در وزن 86 کیلوگرم بسیار کشتی های خوبی گرفت و هر شش کشتی را با پیروزی 
پشت سر گذاشت تا پدیده باشند. البته این نفرات سابقه خوبی در کشتی دارند 

اما امسال واقعا آماده بودند. 

به نظر می رسد با توجه به شرایط تیم از کسب جایگاه سوم رضایت دارید؟
پیش از این نیز سابقه همکاری با تیم دانشگاه آزاد در سال 98 را داشتم و در کنار 
علیرضا رضایی و هادی حبیبی حضور داشتم. آن سال نیز تیم ما در مسابقات 
لیگ سوم شدیم و دیگر دانشگاه مقامی در مسابقات کسب نکرد تا دوباره امسال 
خدا را شکر با همت مسئولان دانشگاه آزاد توانستیم به مقام سومی برسیم. ما از 
اول می دانستیم در گروه سختی قرار خواهیم گرفت و واقعا رقابت با تیم های بانک 
شهر و هوتن که 20 میلیارد هزینه کرده بودند، سخت بود. این تیم ها با این بودجه 
توانستند ملی پوشان بیشتر و کشتی گیران خارجی جذب کنند، اما کل بودجه تیم 
ما چهار میلیارد بود و توانستیم با این شرایط جایگاه سوم را کسب کنیم، درحالی که 
تیم 21 میلیاردی هوتن دوم شد و یک پله بالاتر از ما قرار گرفت. اگر بودجه ما دو 
، سه بازیکن دیگر جذب کنیم این امکان  میلیارد بیشـــتر بود و می توانســـتیم دو
وجود داشت فینالیست شویم. البته دانشگاه آزاد  یک برند است و کشتی گیران 
دوست دارند در این تیم کشتی بگیرند که صاحب نام هستند. تیم های بخش 
خصوصی شـــاید امســـال در مسابقات حضور داشـــته باشند و سال آینده دیگر 
تیم داری نکنند. کشتی گیران نیز می دانند شاید نتوانند درنهایت همه پول خود 
را از این تیم ها بگیرند، اما دانشگاه آزاد یک مجموعه بسیار بزرگ و علمی است که 
در ورزش کشور خوشنام است. خیلی از کشتی گیران دوست دارند برای دانشگاه 
آزاد کشـــتی بگیرند؛ چراکه دانشـــگاه یک خانواده بســـیار بزرگ اســـت. شخص 
دکتر طهرانچی، رئیس دانشـــگاه آزاد اســـلامی خیلی برای ما زحمت کشـــیدند و 

به خصوص در هفته آخر به قول خود عمل کردند تا با بازیکنان تسویه حساب کنند. 

ترکیب شما در دیدار نیمه نهایی مقابل هوتن بسیار عجیب بود و به نفرات اصلی 
خود استراحت دادید. دلیل این تصمیم چه بود؟

متاســـفانه ســـازمان لیگ امسال در برگزاری مســـابقات نمره منفی گرفت. طبق 
اساســـنامه ســـازمان لیگ اگر کشـــتی گیری در یک ســـال گذشـــته در یک وزن 
کشـــتی گرفته باشـــد، نمی تواند در مســـابقات در وزن پایین تر کشتی بگیرد؛ مگر 
با اجازه کادرفنی تیم ملی. این اجازه کادرفنی تیم ملی که در حقیقت کادرفنی 
هوتن بودند، در هفته آخر به دو کشتی گیر این تیم داده شد. از طرفی در اساسنامه 
ذکر شده است که نباید در وزن کشی ارفاقی وجود داشته باشد، اما یک روز قبل 
از مرحله نیمه نهایی این قانون عوض شد و قرار شد وزن کشی با دو کیلو ارفاق 
باشد که از این تصمیم ناراحت شدیم. موضوع مهم تر که از آن خیلی دلخور بودیم 
تغییر زمان مسابقات بود. به ما به صورت کتبی اعلام کردند کشتی نیمه نهایی 
ساعت 10:30 خواهد بود و کشتی بعد از ظهر نیز ساعت 16 خواهد بود، اما بعد 
وزن کشی اعلام کردند دیدار نیمه نهایی ساعت 9 برگزار خواهد شد و اگر به دیدار 
رده بندی برسیم نیز ساعت 11 باید کشتی  بگیریم. فاصله این دو ساعت باعث شد 
در مقابل تیم هوتن از تیم دوم استفاده کنیم. البته همه بچه های ما در یک سطح 
هستند، اما سعی کردیم به نفرات اصلی استراحت بدهیم تا در دیدار رده بندی 
مقابل پاس نتیجه خوبی بگیریم و نشان  دهیم دانشگاه آزاد حرف برای گفتن دارد. 
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

سرمربی تیم کشتی آزاد دانشگاه آزاد در گفت وگو با »فرهیختگان«: گروه بندی لیگ برتر عادلانه نبود

پس از 4 سال دوباره روی سکو  قرار گرفتیم

مدرسه عالی مهارتی 
رسانه ای فرهیختگان
۰9۱۰8۱۰6535

Farhikhteghan_school

صدای نخبگان، نگاه جوانان

روزنـــــــامه فرهیختـــــــگان
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f a r h i k h t e g a n o n l i n e

آگهی مزایده عمومی
: مرکز پزشکی، آموزشی و درمانی بوعلی دستگاه مزایده گذار

ی بخش طب کار ی و بهره بردار ی مشارکت در راه انداز گذار موضوع مزایده: وا
یال واریز فیش نقدی یا ضمانت نامه   مبلغ سپرده شرکت در مزایده: 300،000،000 ر

بانکی
ی  مهلت مراجعه برای اطلاع از شرایط مزایده و بازدید محل: تا پایان وقت ادار

روز چهارشنبه مورخ 1402/09/29
ع(، اول خیابان دماوند-  محل دریافت اسناد مزایده: تهران، میدان امام حسین)

بیمارستان بوعلی- تلفن 9-33348036 داخلی 336
ی روز پنجشنبه مورخ 1402/09/30 کات: تا پایان وقت ادار مهلت ارائه پا

یافت اسناد مزایده: ارائه مدارک شناسایی متقاضی، ارائه  مدارک لازم جهت در
یال به حساب 0109907579008 نزد بانک ملی  فیش واریزی به مبلغ 3،000،000 ر
به نام بیمارســـتان بوعلی تهران )غیرقابل اســـترداد( بیمارســـتان در رد یا قبول 
گهی به عهده برنده مزایده می باشد. یک یا همه پیشنهادات مختار و هزینه آ

آگهی مناقصه عمومی
: دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران شمال دستگاه مناقصه گذار

ی تاسیســات واحــد بــه پیمانــکاران  موضــوع مناقصــه: تعمیــر و نگهــدار

واجــد شــرایط

یافت اسناد: مهلت مراجعه برای اطلاع از شرایط مناقصه و در

ی )از ســاعت -/9 صبــح لغایــت  گهــی بــه مــدت ده روز کار یــخ درج آ از تار

)13/00-

یافت اســناد: تهران – بزرگراه شــهید بابایی )غرب به شــرق(-  زمان و محل در

- دانشــگاه آزاد  خروجــی حکیمیــه– خیابــان شــهید صدوقــی– بلــوار وفــادار

اســلامی واحــد تهــران شــمال دانشــکده علــوم انســانی طبقــه پنجــم معاونــت 

) توسعه مدیریت و منابع - تلفن 48- 77009800 داخلی 1462)آقای فولادلو

ی روز شنبه مورخ 1402/10/02 کات: تا پایان وقت ادار مهلت ارائه پا

کات مناقصه: دانشکده مدیریت- دفتر حراست واحد محل تحویل پا

یافــت اســناد مناقصــه: ارائــه معرفی نامــه یــا کارت  مــدارک لازم جهــت در

یــد  یــال جهــت خر شناســایی متقاضــی و فیــش واریــزی بــه مبلــغ 2/000/000 ر

اسناد مناقصه به حساب شماره 0103589308004 بانک ملی به نام دانشگاه 

آزاداســلامی واحــد تهــران شــمال )غیرقابــل اســترداد(

دانشــگاه در رد یا قبول هر یک از پیشــنهادها مختار اســت. پرداخت هزینه 

گهــی بــه عهــده برنــده مناقصه می باشــد. آ

آگهی مناقصه عمومی 
: دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران شمال دستگاه مناقصه گذار

ی فضای سبز واحد به پیمانکاران واجد شرایط موضوع مناقصه: نگهدار

یافت اسناد: مهلت مراجعه برای اطلاع از شرایط مناقصه و در

گهی به مدت ده روز کاری )از ساعت -/9 صبح لغایت -13/00( یخ درج آ از تار

یافــت اســناد: تهــران– بزرگــراه شــهید بابایــی )غرب به شــرق(-  زمــان و محــل در

- دانشــگاه آزاد  خروجــی حکیمیــه– خیابــان شــهید صدوقــی– بلــوار وفــادار

اســلامی واحــد تهــران شــمال دانشــکده علــوم انســانی طبقــه پنجــم معاونــت 

) توسعه مدیریت و منابع - تلفن 48- 77009800 داخلی 1462)آقای فولادلو

ی روز شنبه مورخ 1402/10/02 کات: تا پایان وقت ادار مهلت ارائه پا

کات مناقصه: دانشکده مدیریت- دفتر حراست واحد محل تحویل پا

یافــت اســناد مناقصــه: ارائــه معرفی نامــه یــا کارت  مــدارک لازم جهــت در

یــد  یــال جهــت خر شناســایی متقاضــی و فیــش واریــزی بــه مبلــغ 2/000/000 ر

اسناد مناقصه به حساب شماره 0103589308004 بانک ملی به نام دانشگاه 

آزاد اســلامی واحــد تهــران شــمال )غیرقابــل اســترداد(

دانشـــگاه در رد یا قبول هر یک از پیشـــنهادها مختار است. پرداخت هزینه 

گهی به عهده برنده مناقصه می باشد. آ

مربیان برزیلی پرسپولیس پیگیر مطالبات خود هستند

حنانوف هم نوتیس داد
باشـــگاه پرســـپولیس در فصـــل جـــاری به تعهدات مالـــی اش در قبال 
بازیکنان  خارجی و داخلی خود عمل نکرده و در همین راستا با واکنش 
رسمی برخی از آنها مواجه شده است. علیرضا بیرانوند اولین بازیکنی 
بود که در تابستان به باشگاه پرسپولیس نوتیس داد و یکی دو ماه پیش 
هم یحیی گل محمدی این کار را انجام داد. در همین راســـتا گئورگی 
گولسیانی دو هفته پیش به خاطر عقب افتادن مطالباتش به باشگاه 
پرسپولیس نوتیس داد و حالا خبر می رسد که وحدت حنانوف هم تقریبا 
همزمان با گولسیانی به این باشگاه نوتیس داده است. در این بین برخی 
مسئولان باشگاه پرسپولیس برای اینکه گولسیانی را مقابل هواداران قرار 

دهند فقط نام او را فردای بازی با الدحیل رسانه ای کردند در حالی که 
حنانوف هم این کار را انجام داده و فرصت دو هفته ای او به این باشگاه 
هم به پایان رسیده است. با شرایط موجود غیر از گولسیانی، حنانوف 
هم در خطر فسخ قرارداد با باشگاه پرسپولیس قرار دارد. در این میان 
مربیان خارجی باشگاه پرسپولیس هم چند ماهی است که دریافتی ای 
از این باشگاه نداشته اند و ایجنت های رسمی آنها چند بار با مسئولان 
بین المللی باشگاه تماس داشته و پیگیر مطالبات عقب افتاده مربیان 
خود شده اند. بعید نیست همین روزها آنها هم به باشگاه پرسپولیس 

نوتیس داده و این باشگاه را تهدید به فسخ قرارداد کنند.


